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Gårdsjöbygden är en bygd med framåtanda och med boende med en positiv tro på framtiden. 
Visserligen ligger bygden i utkanten av såväl Gullspångs kommun som Västra Götalands län - vi 
har lärt oss att vänta och att många gånger inte ens bli sedda. 
Sedan urminnes tider har vi brukat vår gränsbygd och lärt oss älska den. Men vi såväl som övriga 
Sverige lever i 2000-talet. Tyvärr märks inte detta i vår infrastruktur.  
 
Vi som bor i Gårdsjöbygden vi vill bo kvar här. Vi vill leva här och vi vill låta företag växa och 
blomstra. Vi vill att ungdomen skall se Gårdsjöbygden som ett attraktivt alternativ när de söker sitt 
boende. 
Bredband är ett sätt att ge bygden attraktivitet och samtidigt bygga en hållbar infrastruktur i takt 
med den tid vi lever i. 
 
Vi har nu väntat på utbyggnad av bredbandsnät i flera års tid. Utbyggnaden skjuts upp gång efter 
gång. Beskeden om tidsplaner vi får från det ansvariga företaget saknar substans och t.o.m. 
sanning. Inte ens kommunen som är beställare och upphandlare kan förmå CSIT att skynda på 
processen. 
 
Vi boende i Gårdsjö kräver med emfas att utbyggnaden av bredbandsnät i Gårdsjöbygden – om 
det inte är gjort - påbörjas och framförallt slutförs skyndsamt.  
 
Vi accepterar inga flera fördröjningar eller lek med sanningen. Vi kräver besked av CSIT nu.  
Vi vill ha svar på vår fråga: 
NÄR KOMMER GÅRDSJÖBYGDEN ATT FÅ SITT BREDBANDSNÄT? 
 
Om CSIT inte förmår klara sitt åtagande kräver vi att annan aktör får uppdraget att slutföra arbetet 
med att bygga bredband till de boende i Gårdsjöbygden. 
 
 
 
 
 


